



AWARD SELECTION NOTICE 奖项评选通知

在即将举行的 2024 文化融合与艺术创新国际会议(ICCIAI)上,我们设立了一系列优秀论文奖项, 以表彰在学术研究和创新实践中表现突出的学术论文及作品。目前,会议投稿参会报名已全面开 启,为鼓励优秀学者,促进学术交流,2024 ICCIAI 会议组委会将对会议期间积极交流,有突出 表现的学者进行奖项评选。

具体奖项设置如下:

优秀论文奖

一等奖: 授予论文质量和创新性方面表现突出的研究者,获奖者将获得证书。

二等奖:表彰在研究深度和独特视角上取得显著成就的论文,获奖者将获得证书。

三等奖: 颁发给在主题相关性和整体表现上具有良好表现的作品,获奖者将获得证书。

优秀论文奖:为了鼓励更多的学术探索和创新思维,我们设立了若干优秀论文奖,给予在各个方 面表现优异的论文以特别表彰,获奖者将获得证书。

优秀口头报告奖

每名获奖者将得到纪念证书,将通过报告的创新性、适用性、技术优势、现场报告效果等维度评选。 优秀海报奖

每名获奖者将得到纪念证书,奖项将通过海报的创新性、技术优势、设计效果等维度评选。

奖项由会议评审委员会统一评选,评选数量以及颁奖形式将视会议实际情况而定。最终解释权归 2024 文化融合与艺术创新国际会议(ICCIAI)组委会所有。





AWARD SELECTION NOTICE 奖项评选通知

At the upcoming 2024 International Conference on Cultural Integration and Artistic Innovation (ICCIAI), we are pleased to establish a series of Outstanding Paper Awards to recognize academic papers and projects that demonstrate excellence in scholarly research and innovative practice. Submissions and conference registration are now open, and the ICCIAI 2024 Organizing Committee will select awards for participants who actively engage and excel during the conference to encourage academic exchange and recognize outstanding contributions.

Award Categories:

Outstanding Paper Awards

First Prize: Awarded to researchers whose papers demonstrate excellence in quality and innovation; recipients will receive a certificate.

Second Prize: Recognizes papers with notable achievements in research depth and unique perspective; recipients will receive a certificate.

Third Prize: Presented to works that show strong relevance to conference themes and overall quality; recipients will receive a certificate.

Excellence Awards: To encourage broader academic exploration and innovative thinking, several Excellence Awards will be given to papers that demonstrate exceptional performance in various aspects; recipients will receive a certificate.

Outstanding Oral Presentation Award

Each recipient will receive a commemorative certificate. Awards will be based on innovation, relevance, technical strengths, and presentation effectiveness.

Outstanding Poster Award

Each recipient will receive a commemorative certificate. Awards will be evaluated based on innovation, technical strengths, and design effectiveness.

Awards will be determined by the Conference Review Committee, with the number of awards and award formats based on the conference's actual circumstances. The Organizing Committee of the 2024 ICCIAI reserves the final right of interpretation.

